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Samenstelling Medezeggenschapsraad (MR) 

Namens de ouders: 

• Mark Stronks (voorzitter) 

• Patrick de Wit (lid) 

 

Namens de leerkrachten: 

• Danique Brinkman (penningmeester) 

• Caroline Bijsterbosch (secretaris en vervangend directeur) 

 

Vergaderingen 

Het afgelopen schooljaar heeft de MR zes keer vergaderd. Bij de eerste twee vergaderingen is de 

directeur van de Expeditie, Jessica van den Berg, deels aanwezig geweest. Na de kerstvakantie 

heeft Caroline een groot deel van Jessica’s directietaken overgenomen . De directeur heeft een 

aantal onderwerpen meerdere malen toegelicht en kwam altijd met een update van de actuele 

stand van zaken. Andere vaste onderwerpen op de agenda van de MR zijn: 

 

• Onderwijskundig beleid 

• Personeelsbeleid 

• Organisatie en beleid 

• Huisvesting en inrichting 

• Financiën 

• Scholingsbeleid MR 

• PR van de school 

• Bekendheid en benaderbaarheid MR 

Een aantal onderwerpen van afgelopen schooljaar wordt in dit verslag kort toegelicht. 

 

  



 

 

Onderwijskundig beleid 

De Expeditie is vorig schooljaar gestart en onderscheidt zich van andere scholen door een nieuw 

onderwijskundig concept. Aan het begin van het schooljaar is er ingestemd met het jaarplan, 

jaarverslag, de schoolgids en het schoolondersteuningsprofiel (SOP). De directeur heeft de MR 

tijdens vergaderingen steeds meegenomen in alle (actuele) ontwikkelingen. De MR heeft 

regelmatig feedback gegeven en hier werd iets mee gedaan, zoals reviews van ouders plaatsen 

op de site.  

Daarnaast heeft de MR input geleverd en actief meegedacht met het schrijven van een nieuw 

schoolplan voor de periode 2025-2029.  

 

Personeelsbeleid 

Jessica is vanaf januari 2025 minder uren gaan werken. Caroline heeft een groot deel van de taken 

van Jessica overgenomen en was daarom het aanspreekpunt voor de MR. 

Het formatieplan voor 2025-2026 is gepresenteerd en besproken. De personeelsgeleding van de 

MR heeft hiermee ingestemd.  

 

Organisatie en beleid 

Afgelopen schooljaar is er weer gewerkt met drie basisgroepen: groep 1-2-3, groep 4-5-6 en groep 

7-8. Groep 4 t/m 8 heeft de ochtenden gewerkt op een leerplein. Het verloop hiervan hebben wij 

besproken binnen de MR.  

Er is dit schooljaar voor het eerst gewerkt met twee instroommomenten voor zij-instromers: na 

de zomervakantie en na de kerstvakantie. Vierjarigen kunnen het hele jaar door instromen.  

 

Scholingsbeleid MR 

Het afgelopen schooljaar is er één keer een scholing gevolgd door de MR. In oktober hebben alle 

leden van de MR deelgenomen aan het tweede deel van de basiscursus medezeggenschap, 

georganiseerd door vakbond AOb voor de MR’en en GMR van Aurora Basisonderwijs. Door deze 

cursus heeft de MR nu beter zicht op welke zaken om advies-, informatie- en/of instemmingsrecht 

vragen. 

 

Huisvesting en inrichting  

We zijn tot de conclusie gekomen dat het onderhoudsplan van de school vooral bovenschools 

geregeld wordt en de MR daar dus weinig invloed op heeft. Wel heeft de MR tijdens de laatste 

vergadering het idee geopperd om ventilatoren aan te schaffen voor de school die gebruikt 

kunnen worden tijdens hittegolven.  

Daarnaast heeft de directeur de MR regelmatig bijgepraat over de plannen voor kindcentrum Epe 

Zuid-West. Dit wordt een duurzame kindvoorziening waarin onderwijs, opvang, zorg en welzijn 



 

voor kinderen van 0-18 jaar samen komen. De Expeditie zal één van de scholen zijn die gehuisvest 

gaat worden in dit kindcentrum. Momenteel is het wachten op een besluit van de gemeente over 

de locatie van de kindvoorziening. Mogelijk zou dit de locatie van De Expeditie kunnen worden. 

Als MR blijven we graag op de hoogte over de ontwikkelingen om zo mee te kunnen denken en 

advies te kunnen geven in het belang van De Expeditie.  

 

Financiën 

Veel financiën zijn bovenschools geregeld en het is zeer moeilijk om hier een duidelijk beeld van 

te krijgen. De begroting blijft dan ook moeilijk door ons te beoordelen.  

De MR heeft vorig schooljaar in samenspraak met de Ouderraad de ouderbijdrage verhoogd en 

als tips meegegeven om gespreid betalen in te voeren, een optie te bieden om meer te laten 

betalen als mensen dat willen en transparant naar ouders te communiceren waarom deze 

verhoging nodig is. Deze tips zijn opgevolgd. Tijdens de eerste vergadering van schooljaar 2025-

2026 volgt een terugkoppeling door de penningmeester van de OR. 

 

PR-beleid 

We zijn blij om te zien dat het leerlingaantal op De Expeditie toeneemt! Er zijn veel zij-instromers 

bijgekomen afgelopen schooljaar, vanwege de expertise op het gebied van meer- en 

hoogbegaafdheid. Daarnaast stromen er ook steeds meer vierjarigen in, een positieve 

ontwikkeling. De naam van de school krijgt een steeds grotere bekendheid, zowel in de buurt als 

verder weg.  

 

Bekendheid en benaderbaarheid MR 

De MR heeft ook dit jaar aandacht besteed aan haar zichtbaarheid en bekendheid. Aan het begin 

van het schooljaar is een voorstelstukje met foto geplaatst in de maandinfo. Ouders zijn op de 

hoogte gehouden van de agenda van de MR-vergaderingen en één keer heeft een ouder 

daadwerkelijk een vergadering bijgewoond. Ook ontvangt de MR soms mails van ouders met 

vragen die worden besproken tijdens de vergaderingen of worden de notulen van een 

vergadering opgevraagd. 

 

Tot slot 

Wij zijn blij dat De Expeditie betrokken ouders heeft, die meehelpen om de school een fijne en 

goede plek te maken voor alle kinderen. 


